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Kommunstyrelsen

Närvaro vid Kommunstyrelsens sammanträde 2020-02-24

Ordinarie Namn Parti Beslut i 
§§

Närvarande
Klockan Anmärkning

Ordförande Henrik Ölvebo MP 38-70

Vice 
ordförande Birgitta Larsson S 38-70

2:e vice 
ordförande Jeanette Wäppling V 38-70

Ledamot Karl-Erik Taivalsaari V 38-70

Ledamot Magnus Johansson S 38-70

Ledamot Maria Åhlén S 38-70

Ledamot Mats Rantapää S 38-70

Ledamot Lars Alriksson M 38-70

Ledamot Benny Blom M

Ledamot Paula Palmqvist SD 38-70

Ledamot Nicklas Johansson SJVP 38-70

Ledamot Hanna Falksund MP

Ledamot Sanna Nilsson Ylitalo MP 38-43, 49-
51 10:00-11:05

Ersättare Namn Parti Beslut i 
§§

Närvarande
Klockan Anmärkning

Ersättare Pernilla Fagerlönn V

Ersättare Jan-Ander Perdal V

Ersättare Johannes Reinfors V

Ersättare Mattias Liinanki MP 44-48, 52-
70 11:10-16:45 Ers. Sanna Nilsson Ylitalo

Ersättare Stefan Ovrell MP

Ersättare Steve Ärlebrand S

Ersättare Monika Eriksson 
Norberg S

Ersättare Stefan Kostenniemi S

Ersättare Frank Öqvist S

Ersättare Eric Palmqvist SD

Ersättare Margareta 
Henricsson SJVP

Ersättare Kjell Hansson M 38-70 Ers. Benny Blom

Ersättare Mikael Lundberg M 38-70 Ers. Hanna Falksund
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Kommunstyrelsen

Övriga 
deltagare Namn Anmärkning/närvarande

Kommun-
sekreterare Maria Landström §§ 38-70

Tf. 
kommundire
ktör

Alexander Kult §§ 38-70

Förvaltnings
chef Lennart Johansson §§ 42-43, 49-51

Förvaltnings
chef Annette Viksten Åhl § 44

Ordförande 
socialnämnd
en

Johannes Sundelin § 44

Förvaltnings
chef Eva Martinsson § 45

Ordförande 
barn- och 
utbildningsn
ämnden

Jenny Johansson 
Jänkänpää § 45

Förvaltnings
chef Sara Källgarn § 46

Sport Event Stefan Nieminen § 46

Ekonomichef Thomas Pettersson § 47
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Kommunstyrelsen

Innehållsförteckning

§ 38 7
Godkännande av dagordning

§ 39 8
Delgivningar

§ 40 9
Delegationsbeslut

§ 41 10
Kurser/konferenser

§ 42 11
Information om samhällsomvandlingen

§ 43 12
Ekonomisk redovisning budget projekt

§ 44 13
Socialnämndens redovisning om budget i balans

§ 45 14
Barn- och utbildningsnämndens redovisning om budget i balans

§ 46 15
Sport Events rapportering av verksamheten under 2019

§ 47 16
Kommunplansdirektiv och budgetregler 2021-2023

§ 48 18
Kommundirektörens rapport

§ 49 19
Antagande, detaljplan för del av Robsam 1:1, Panncentral Malmberget

§ 50 21
Beslut om café alternativt restaurant Is- & Evenemangsarenan

§ 51 24
Beslut om medelsanvisning inredning plan 6 Kunskapshuset

§ 52 26
Information till kommunstyrelsen från de kommunala råden, samt övrig aktuell 
information

§ 53 27
Kommunstyrelsens ärendeuppföljning

§ 54 28
Val till Laponiatjuottjudus styrelse 2020-2022
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§ 55 30
Giftfri förskola - uppföljning av inventering

§ 56 32
Strategiska planer - steg 5 och 6 i utvecklingsarbetet "Struktur för 
hållbarhetsarbetet"

§ 57 34
Nuläge ekologisk hållbarhet

§ 58 36
Aktieägaravtal Investeringar i Norrbotten AB

§ 59 38
Ändring av Gällivare kommunvapen

§ 60 41
Handlingsprogram för räddningstjänsten 2019-2022

§ 61 42
Standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur partistöd använts i Gällivare 
kommun

§ 62 45
Partistöd 2020

§ 63 47
Redovisning av medborgarinitiativ 2019

§ 64 48
Motion av Eva Alriksson (M), Monica Nordvall (M), Kjell Hansson (M), Marina 
Eriksson (M), Lars Alriksson (M), Per Wahlström (M), Kjell-Åke Andersson (M), 
Margareta Henricsson (SJVP) och Nicklas Johansson (SJVP) angående 
bassängtrappa för rörelsehindrade i  Gällivare badhus

§ 65 51
Motion av Fredric Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV), Bror Wennström (MV) och 
Gun Isaxon (MV) - Tillsättande av utredning gällande "Lika möjligheter för Gällivare 
kommuns anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen"

§ 66 52
Motion av Fredrik Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV), Bror Wennström (MV) och 
Gun Isaxon (MV) - Arbetskläder/skyddskläder till Gällivare kommuns anställda inom 
vård- och omsorg utifrån diskrimineringslagen

§ 67 54
Motion av Mia Feldenius (SD) och Marina Eriksson (M) angående assistansboende i  
Gällivare kommun

§ 68 56
Motion av Katinka S Apelqvist (V) och Marina Eriksson (M) angående förmåner till  
studerande vid vård- och omsorgsprogrammet i Gällivare kommun
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§ 69 57
Motion av Mia Feldenius (SD), Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD) och Rory 
Blom (SD) - Drogtest av personal i kommunens verksamheter

§ 70 59
Upphandling - Avfallshämtning, Hämtning av hushållsavfall och därmed jämförligt 
avfall, inklusive matavfall
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Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 38

Godkännande av dagordning
Dnr KS/2020:6

Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna dagordningen.

Ärendebeskrivning
Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen godkänner dagordningen.
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Utdragsbestyrkande

§ 39

Delgivningar
Dnr KS/2020:8, KS/2019:176, KS/2020:66, KS/2019:669, KS/2019:795, KS/2020:125, 
KS/2020:121, KS/2019:802, KS/2019:811, KS/2019:810, KS/2019:808, KS/2019:690, 
KS/2020:32, KS/2020:107, KS/2019:468, KS/2020:85

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga delgivningarna till handlingarna.

Delgivningar
Anmälda delgivningar

Förslag till beslut
Nämnd- och utredningsavdelningen föreslår kommunstyrelsen besluta

att lägga delgivningarna till handlingarna.

Underlag
1. Rapport delgivningar.
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Utdragsbestyrkande

§ 40

Delegationsbeslut
Dnr KS/2020:9, AlkT/2019:25, AlkT/2019:26, KS/2020:86, AlkT/2019:23, KS/2019:804, 
INK/2019:102, INK/2019:108, INK/2019:111, INK/2019:61, INK/2019:93, INK/2019:98, 
INK/2019:113

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga delegationsbesluten till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Anmälda delegationsbeslut.

Förslag till beslut
Nämnd- och utredningsavdelningen föreslår kommunstyrelsen besluta

att lägga delegationsbesluten till handlingarna.

Underlag
1. Rapport delegationer.
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Utdragsbestyrkande

§ 41

Kurser/konferenser
Dnr KS/2020:10

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga ärendet till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Anmälda kurser.

Vid kallelsens utskick föreligger inga anmälda kurser.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  11  (64)

2020-02-24
  

 
Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 42

Information om samhällsomvandlingen
Dnr KS/2020:12

Kommunstyrelsen beslutar

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna.

Ärendebeskrivning
En gång per kvartal informerar förvaltningschefen för samhällsbyggnads- och 
teknikförvaltningen om det aktuella läget gällande samhällsomvandlingen.

Lennart Johansson, förvaltningschef informerar om:
- Kunskapshuset
- Multiaktivitetshuset
- Vård- och omsorgsboende Repisvaara
- Ny förskola och skola Repisvaara
- Is- och evenemangsarena
- Friidrottshallen
- Ny förskola Dokkas
- Sjöparksskolan
- Vassara Garage
- Ridhuset ombyggnad
- GC-väg etapp 2 till Dundret
- Postgatan, GK
- Storgatan, GK
- Repisvaara södra etapp 2, GK
- 5:an vägen
- Startextension bana 30 (flygplatsen)
- Ny GC västra Malmberget, LKAB
- Personparkering (Bagaren 4)
- Vattenreningsverk Sarkasvaara
- Samtliga fiberprojekt
- Sjöparken park, GK
- Vassara torg, GK
- Detaljplaner.

Yrkande
Birgitta Larsson (S) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) 

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna.
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Utdragsbestyrkande

§ 43

Ekonomisk redovisning budget projekt
Dnr KS/2020:15

Kommunstyrelsen beslutar

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutade 2019-05-07 § 58 samt 
2019-05-07 § 59 att ärendet redovisas för kommunstyrelsen kvartalsvis.

Lennart Johansson, förvaltningschef, redovisar budget projekt.

Ekonomiska konsekvenser
Inga.

Konsekvenser för barn och unga
Inga. 

Underlag
1. Presentation.

Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna.
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Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 44

Socialnämndens redovisning om budget i balans
Dnr KS/2020:70, KS/2020:7

Kommunstyrelsen beslutar

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna,

att fortsätta följa och bjuda in socialnämnden till kommunstyrelsen för ekonomisk 
uppföljning.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 20 maj 2019 § 195 att socialnämndens ord
förande och förvaltningschef bjuds in till varje kommunstyrelsesammanträde för att föredra 
åtgärder och resultat för att nå budget i balans.

Vid kommunstyrelsens sammanträde 21 oktober 2019 beslutade kommunstyrelsen att 
underlag för socialnämndens redovisning om åtgärder för budget i balans ska finnas med i 
ärendet.

Kommunstyrelsen beslutade 2020-01-13 att fortsätta följa socialnämndens budget under 
2020.

Johannes Sundelin (S), ordförande socialnämnden och Annette Viksten Åhl, 
förvaltningschef redovisar budget t.o.m. december 2019. Kostnadsjämförelse 2018 – 2019. 
Åtgärder som genomförts 2019.

Underlag
1. Underlag redovisning.
2. Kommunstyrelsen 2020-01-13 § 7.

Yrkande
Magnus Johansson (S) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M)

att tacka för informationen och lägga den med godkännande till handlingarna,

att fortsätta följa och bjuda in socialnämnden till kommunstyrelsen för ekonomisk 
uppföljning.
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Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 45

Barn- och utbildningsnämndens redovisning om budget i balans
Dnr KS/2020:114, KS/2020:7

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga informationen med godkännande till handlingarna,

att fortsätta följa barn- och utbildningsnämnden vid kommunstyrelsens sammanträden.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen beslutade 2020-01-13 att fortsätta följa barn- och utbildningsnämndens 
budget under 2020.

Barn- och utbildningsnämndens ordförande och förvaltningschef bjuds in till varje 
kommunstyrelsesammanträde för att föredra åtgärder och resultat för att nå budget i 
balans.

Jenny Johansson Jänkänpää (MP), ordförande och Eva Martinsson, förvaltningschef redo-
visar budgetuppföljning för november 2019. Åtgärder på kort och lång sikt.

Underlag
1. Underlag redovisning.
2. Kommunstyrelsen 2020-01-13 § 7.

Yrkande
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar

att lägga informationen med godkännande till handlingarna,

att fortsätta följa barn- och utbildningsnämnden vid kommunstyrelsens sammanträden.
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Utdragsbestyrkande

§ 46

Sport Events rapportering av verksamheten under 2019
Dnr KS/2020:227

Kommunstyrelsen beslutar

att tacka för informationen och lägga den till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Sport Event rapporterar om sin verksamhet under 2019.

Stefan Nieminen, Sport Event rapporterar om:
- 2019 ett bra år
- Streamingsändning, bra siffror
- Dundret Runt
- Leader Polaris
- Lagra snö, samt kostnaden för det
- Boende
- Finansiering
- Snölagring för 2021
- Gällivare-premiären.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar

att tacka för informationen och lägga den till handlingarna.
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Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 47

Kommunplansdirektiv och budgetregler 2021-2023
Dnr KS/2020:94

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta budgetregler och kommunplansdirektiv för planperioden 
2021-2023.

Reservation
Paula Palmqvist (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Lars Alriksson (M) reserverar sig skriftligt mot beslutet till förmån för eget lagt förslag, 
se bilaga 1.

Ärendebeskrivning
För fortsatt arbete i nämnder och styrelse, beslutar kommunfullmäktige om de regler och 
direktiv som skall gälla för budgetarbetet och framtagande av kommunplan.

Budgetreglerna är ramverket för hur budgetarbetet skall gå till.

Kommunplansdirektiven anger vilka ekonomiska förutsättningar som finns och vilka mål 
och inriktningar som bör prioriteras under kommande planperiod. Nämnder och styrelse 
har att ta hänsyn till kommunplansdirektiven i sina särskilda budgetförslag och för vidare 
arbete med att upprätta underlag och konsekvensbeskrivningar.

Ekonomiska konsekvenser
Ekonomiska konsekvenser finns specificerat i underlaget.

Konsekvenser för barn och unga
Budgeten skall utgå från God ekonomisk hushållning vilket innebär att ingen generation 
skall behöva bära tidigare generationers konsumtion.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta budgetregler och kommunplansdirektiv för planperioden 
2021-2023.

Underlag
1. Budgetregler.
2. Kommunplansdirektiv 2021-2023. 
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 §12.
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Utdragsbestyrkande

Yrkande
Mattias Liinanki (MP) yrkar

att anta budgetregler och kommunplansdirektiv för planperioden 
2021-2023.

Paula Palmqvist (SD) yrkar

att bifalla budgetregler 2021-2023 samt bifalla kommunplansdirektiv 2021-2023 till och 
med sidan 5,

att avslå driftbudget- samt investeringsbudgetramar, där Sverigedemokraterna åter-
kommer med egna siffror till budgetfullmäktige. 

Lars Alriksson (M) yrkar

att anta budgetregler och kommunplansdirekt för planperioden 2021-2023 enligt 
moderaternas förslag,

att i dokumentet budgetregler på sidan 6, tredje punkten nedifrån stryka ”om” och ”är 
möjligt” i texten,

att på sidan 7 i första punkten under kapitalkostnader stryka ordet ”ej”,

att i dokumentet kommunplansdirektiv för Gällivare kommun 2021-2023 Resultatnivå 
exklusive synnerliga skäl (samhällsomvandling) på minst 3 % under planperioden och 
minst 3,5 % 2023.

Ordförande ställer frågan om kommunstyrelsen beslutar

Enligt Mattias Liinankis förslag

Enligt Paula Palmqvists förslag

Enligt Lars Alrikssons förslag

Propositionsordning
Ordförande ställer förslagen under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande 
att kommunfullmäktige har beslutat i enlighet med Mattias Liinankis förslag.
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Utdragsbestyrkande

§ 48

Kommundirektörens rapport
Dnr KS/2020:11

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Kommundirektören informerar om pågående ärenden och aktuella händelser.

Alexander Kult, tf. kommundirektör informerar om:

- Dundret - Sveriges bästa skidort 2020 – lägesinformation inför sportlov
- Utbildning för styrelser – KS samt bolagsstyrelser i slutet av april/början av maj
- Centrala skyddskommittén (CSK) – arbete med ny mall för risk- och konsekvens-

analys, sunt arbetslivsmallar för skyddsronder antagna (ex. digital, OSA, stress)
- FC-träff

Mall tjänsteskrivelse
Arbete med externa och interna servicedeklarationer
Säkerhetsarbete i Gällivare kommun – NIS= The Directive on security of network 
and information system
Krigsplacering
Säkerhetsskydd.
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Utdragsbestyrkande

§ 49

Antagande, detaljplan för del av Robsam 1:1, Panncentral Malmberget
Dnr KS/2018:536

Kommunstyrelsen beslutar

att godkänna miljökonsekvensbeskrivning,

att godkänna granskningsutlåtande samt, 

att anta detaljplan för del av Robsam 1:1, Panncentral Malmberget.

Ärendebeskrivning
Syftet med planändringen är att möjliggöra för en ny panncentral (flytt av Kaptens 
panncentral nordöst om kåkstan) samt en modern och körbar utrymningsväg från gruvan 
med dagöppning inom området. Denna ska ersätta det vertikala friskluftschaktet och 
utrymningsvägen som idag också finns nordöst om kåkstan. I planförslaget ges 
riksintresset för värdefulla ämnen och mineraler enligt 3 kap. 7 § Miljöbalken företräde och 
en fortsatt gruvdrift för LKAB säkras. 

Planförslaget möjliggör ändring av gällande detaljplaner från användningen allmän plats, 
park till industrimark för gruvverksamhet. Området ges en tillfällig användning park för att 
säkerställa att området kan nyttjas i befintligt skick fram tills att panncentralen behöver 
påbörjas att byggas ovan jord. Men för att det inte ska uppstå några problem med 
ortdrivning under jord medans pågående användning ovan jord är park, läggs även en 
sekundär användning för gruvindustri in som gäller lika länge som användningen park, 
alltså till 2026. 

Enligt gällande fördjupad översiktsplan för Gällivare, Malmberget, Koskullskulle som antogs 
i maj 2014, är markanvändningen för aktuellt planområde utpekat som område för gruv-
industri och bostäder. Intentionerna för utveckling av västra Malmberget är, enligt den 
fördjupade översiktsplanen, att den befintliga bebyggelsen bör avvecklas för att möjliggöra 
den fortsatta gruvverksamheten. När pågående avveckling är klar är ambitionen att alla 
gällande detaljplaner ska vara upphävda eller ändrade till områden för industriändamål. 
Därmed är planförslaget förenligt med den fördjupande översiktsplanen.

Kommunen gör bedömningen att ett genomförande av planförslaget kan antas medföra en 
betydande miljöpåverkan, därför har en miljökonsekvensbeskrivning tagits fram. Planen 
handläggs med utökat förfarande i enlighet med PBL (2010:900) och har varit utställd för 
granskning under tiden 13 november till och med 4 december 2019. 

Ekonomiska konsekvenser
LKAB bekostar planarbetet och genomförandet av detaljplanen samt ev. flytt av ledningar. 
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Utdragsbestyrkande

Konsekvenser för barn och unga
Genomförandet av planen innebär att området kommer att stängslas in, vilket kan ses som 
negativt ur ett barn- och ungdomsperspektiv. Men i takt med att Malmberget avvecklas 
kommer barn och ungdomar som går skola eller är bosatta i Malmberget få sina 
vistelsemiljöer ersatta med nya.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta

att godkänna miljökonsekvensbeskrivning,

att godkänna granskningsutlåtande samt, 

att anta detaljplan för del av Robsam 1:1, Panncentral Malmberget.

Underlag
1. Plankarta.
2. Planbeskrivning.
3. Miljökonsekvensbeskrivning.
4. Granskningsutlåtande.
5. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-02-11 § 12.

Yrkande
Mats Rantapää (S) yrkar med instämmande av Kjell Hansson (M) och Paula Palmqvist (SD) 
i enlighet med kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskotts förslag

att godkänna miljökonsekvensbeskrivning,

att godkänna granskningsutlåtande samt, 

att anta detaljplan för del av Robsam 1:1, Panncentral Malmberget.
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Utdragsbestyrkande

§ 50

Beslut om café alternativt restaurant Is- & Evenemangsarenan
Dnr KSst/2020:44

Kommunstyrelsen beslutar

att anta alternativ 3 att restaurang ska byggas enligt underlag,

att uppdra till samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att påbörja projektering och 
genomförande av valt alternativ samt,

att anvisa tilläggsanslag ur projekt 20002 utvecklingsprojekt samhällsbyggnad för valt 
alternativ till ansvar 16101, projekt 2000203 Is- och evenemangsarena.

Ärendebeskrivning
Utvecklingsenheten fick hösten 2015 i uppdrag att hitta aktörer som vill driva evenemang 
och restaurang i Is- och evenemangsarenan. För att spara pengar i projekt Is- och 
evenemangsarenan i Gällivare beslutades vid styrgruppsmöte i november 2017 att istället 
för restaurang bygga ett café vilket underlaget innehöll som gick på entreprenadförfrågan 
samma månad. Den väsentliga skillnaden mellan dessa två utföranden är att storköks-
inredningen kan göras enklare om det utförs som café. Entreprenadarbetena påbörjades 
den 9 april 2018. Den 11 juni 2018 ändrades återigen enligt beslut av kommunstyrelsen, 
KS/2018:529 – 239  § 219, att Is- och evenemangsarenan ska förberedas för restaurang 
och att service- och teknikförvaltningen samt utvecklingsenheten skyndsamt tar fram 
hyreskontrakt med presumtiva näringsidkare. Den 29 juni 2018 tog kommunstyrelsens 
samhällsplaneringsutskott beslut (KS/2018:529 – 239 §133) om att avvakta med att 
upphandla och bygga restaurangen tills dess ishallen är klar, vilket innebär att lokalen i 
dagsläget står tom och inte kan nyttjas.
Is- och evenemangsarenan har besiktigats vecka 4 2020, godkännande och slutsamråd 
kvarstår. Preliminärt tas anläggningen i drift av Gällivare kommun under första kvartalet 
2020. Vid drifttagning finns restriktioner på användning av ispist för evenemang p g a 
kapacitetsbrist på inkommande vatten till sprinklersystem, åtgärd undersöks.

Det finns tre alternativ att utrusta lokalerna med. Ett café med mycket enkel inredning 
som medger servering av kalla och varma drycker, varm korv och grillade smörgåsar samt 
servering av inkörd mat. Detta alternativ 1) går snabbast att färdigställa, ca 6 månader.

Nästa alternativ 2) är ett café med fullt utrustat kök (underlag 1)  som medger att man 
bakar i lokalerna. Detta alternativ innehåller även en fullt fungerande bar. Detta alternativ 
tar ca 7 månader att färdigställa. 

Det sista alternativet 3) är att utrusta lokalerna för restaurangverksamhet i vilket lokalerna 
förses med ett fullt utrustat storkök (underlag 2). Detta alternativ tar ca 8 månader att 
färdigställa.
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Det finns idag en grundinstallation för ventilation, brand- och utrymningslarm samt 
skyddssprinkler. Ett undertak och klinkergolv för lokalerna finns redan inköpt i Is- och 
evenemangsarenaentreprenaden.

Ekonomiska konsekvenser
Eftersom inga medel finns kvar i Is- och Evenemangsprojektet för att slutföra detta innebär  
enligt underlag 3:
alt 1) enkelt café en tilläggskostnad om 1 436 000 kr
alt 2) ett fullt utrustat café en tilläggskostnad om 2 536 000 kr och
alt 3) restaurang innebär en tilläggskostnad om 4 069 000 kr.
Externa hyresintäkter vid uthyrning av café alt restaurang tillkommer.   

Konsekvenser för barn och ungdomar
Att utrusta lokalerna i Is- och evenemangsarenan med ett café eller restaurang innebär 
positiva konsekvenser för barn och ungdomar då de får en möjlighet att äta i arenan innan 
och efter träning/tävling eller match.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta

att anta alternativ 3 att restaurang ska byggas enligt underlag,

att uppdra till samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att påbörja projektering och 
genomförande av valt alternativ samt,

att anvisa tilläggsanslag ur projekt 20002 utvecklingsprojekt samhällsbyggnad för valt 
alternativ till ansvar 16101, projekt 2000203 Is- och evenemangsarena.

Underlag
1. Översiktsplan storkök, ritn. A-46.1-110-01, BH rev A, 2018-01-28.
2. Översiktsplan storkök, ritn. A-46.1-110-01, BH rev C, 2018-09-11.
3. Kostnads- och tidsuppskattning Café/Restaurang, dat 2019-12-05.
4. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-02-11 § 15.

Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M), Paula Palmqvist 
(SD), Henrik Ölvebo (MP), Nicklas Johansson (SJVP), Mats Rantapää (S), Magnus 
Johansson (S), Karl-Erik Taivalsaari (V), Birgitta Larsson (S), Kjell Hansson (M), Maria 
Åhlén (S), Sanna Nilsson Ylitalo (MP) och Mikael Lundberg (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskotts förslag

att anta alternativ 3 att restaurang ska byggas enligt underlag,

att uppdra till samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen att påbörja projektering och 
genomförande av valt alternativ samt,
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att anvisa tilläggsanslag ur projekt 20002 utvecklingsprojekt samhällsbyggnad för valt 
alternativ till ansvar 16101, projekt 2000203 Is- och evenemangsarena.



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  24  (64)

2020-02-24
  

 
Kommunstyrelsen

Utdragsbestyrkande

§ 51

Beslut om medelsanvisning inredning plan 6 Kunskapshuset
Dnr KSst/2019:524

Kommunstyrelsen beslutar

att inreda och utrusta plan 6 enligt förslag 2 - förutom röstningsförfarande via IPad, 
separat system för projicering av talarlista och resultat vid votering, monitorer vid 
presidiebord, trådlöst system för mikrofon av bordsmodell i rum 6006,

att anvisa tilläggsanslag ur projekt 20002 utvecklingsprojekt samhällsbyggnad om 2 550 
tkr till ansvar 16101, projekt 2000302 Kunskapshuset. 

Ärendebeskrivning
I Kommunfullmäktiges beslut (2014-09-29 § 102) så beslutades att uppföra ett 
Kunskapshus inom fastigheterna Nya skolan 6 och 7 i Gällivare centrum. Kunskapshuset är 
i första hand en ersättning för Välkommaskolan och Lapplands Lärcentra, men för att skapa 
ett levande centrum planeras även andra funktioner att inrymmas i kvarteret.  

I projektet ingår inte verksamhetsutrustning. På plan 6 i rum 6002 (Mötes-rum) och rum 
6006 (Konferens) saknas därför Audio-Visuell (AV)-utrustn-ing. Rum 6002 Mötesrum är 
planerat för 16 personer (underlag 1). Rum 6006 Konferens är planerat för att var flexibelt 
och kunna användas av skolverksamheten som exempelvis ”provsal” men också för större 
samlingar av personal och elever. Därutöver ska det kunna bokas av andra verksamheter 
och allmänheten. Rummet är planerat för ca 100 sittande och 50 personer vid 
bordsmöblering (underlag 2). På plan 6 finns dessutom ett pentry.

Enligt önskemål från politiken ska Mötesrum 6002 kunna användas vid Kommunstyrelsens 
(KS) möten vilket innebär komplettering och utökning av inredning från 16 till 19 personer, 
förslag till ny möblering (underlag 3). OBS att utrymmet är begränsat och möbleringen 
måste ses över för god funktionalitet av framförallt bild-presentation. AV-utrustning enligt 
Gällivare-standard.

Enligt önskemål från politiken ska Konferens 6006 kunna användas vid 
Kommunfullmäktiges (KF) möten, men behålla flexibiliteten enligt grundutförande. Förslag 
till möblering av rum 6006 inrymmer ca 70 personer varav 50 sittande vid bord 
(underlag 3). Talarstol och presidiebord tillkommer. AV-utrustning som tillkommer är 
videosändning, röstningsförfarande via IPad, separat system för projicering av talarlista 
och resultat av votering, monitorer vid presidiebord samt trådlöst system för mikrofon av 
bordsmodell.  

Förslagen till inredning och utrustning är framtaget i samråd med IT och projektörer med 
utgångspunkt från de önskemål som framförts av politiken. 
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Ekonomiska konsekvenser
Inredning och utrustning på plan 6 inryms inte inom beslutad projekt-budget för 
Kunskapshuset. Ett tilläggsanslag krävs för att kunna inreda och utrusta plan 6 enligt 
alternativ 1) eller alternativ 2), kostnadsbedömning (underlag 4). Externa och interna 
hyresintäkter vid uthyrning av Mötesrum 6002 och Konferensrum 6006 tillkommer.

Konsekvenser för barn och ungdomar
Ett nytt Kunskapshus innebär positiva konsekvenser för barn och ungdomar, då 
ändamålsenliga, moderna lokaler skapas i centrum av Gällivare.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott beslutar föreslå 
kommunstyrelsen besluta

att inreda och utrusta plan 6 enligt förslag 2 - förutom röstningsförfarande via IPad, 
separat system för projicering av talarlista och resultat vid votering, monitorer vid 
presidiebord, trådlöst system för mikrofon av bordsmodell i rum 6006,

att återremittera ärendet till samhällsbyggnads- och teknikförvaltningen för redovisning av 
kostnadsbedömning vid kommunstyrelsens sammanträde 24 februari. 

Underlag
1. Mötesrum 6002.
2. Konferens 6006
3. Förslag ny möblering plan 6.
4. Kostnadsbedömning AV-utrustning plan 6.
5. Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott 2020-02-11 § 16.

Yrkande
Birgitta Larsson (S) yrkar med instämmande av Paula Palmqvist (SD), Kjell Hansson (M) 
och Nicklas Johansson (SJVP)

att inreda och utrusta plan 6 enligt förslag 2 - förutom röstningsförfarande via IPad, 
separat system för projicering av talarlista och resultat vid votering, monitorer vid 
presidiebord, trådlöst system för mikrofon av bordsmodell i rum 6006,

att anvisa tilläggsanslag ur projekt 20002 utvecklingsprojekt samhällsbyggnad om 2 550 
tkr till ansvar 16101, projekt 2000302 Kunskapshuset. 

Propositionsordning 
Ordförande ställer Birgitta Larssons m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter gjorda 
propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med Birgitta 
Larssons m.fl. förslag.
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§ 52

Information till kommunstyrelsen från de kommunala råden, samt övrig aktuell information
Dnr KS/2020:13

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga informationen till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen har beslutat att som stående punkt på dagordningen ta
upp information från de kommunala råden samt annan aktuell information.

Birgitta Larsson (S) informerar från Rådet för social hållbarhet: 
Information från Polisen, Arbetsförmedlingen, integrationsstrategen, Catharina Gustafsson 
och Alexander Kult för Gällivare kommun.
Plan för social hållbarhet upprätta.

Jeanette Wäppling (V) informerar från Kommunala pensionärsrådet:
- Många aktiviteter
- Sammanträdesplan togs
- Mobiltäckning Landsbygden
- Tillsammans mot ensamheten
- Hemgångsteamet
- Enens vård- och omsorgsboende
- Taxor på badhuset
- Kommunens miljökalender
- Vård- och omsorgsboende Repisvaara.

Magnus Johansson (S) informerar från Kalix Älvdals Förening
- Fiske och fiskevård
- Öka besöksnäringen
- Laxräknare i Linafallet.

Mats Rantapää (S) informerar från Samrådsgruppen för Minoritetsspråk
- Öppet hus Minoritetsspråksdagen.
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§ 53

Kommunstyrelsens ärendeuppföljning
Dnr KS/2020:14

Kommunstyrelsen beslutar

att lägga ärendeuppföljningslistan till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Ärendet tas upp som en stående punkt på sammanträdet.

Underlag
1. Ärendeuppföljningslista.

Yrkande
Magnus Johansson (S) och Kjell Hansson (M) yrkar

att lägga ärendeuppföljningslistan till handlingarna.
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§ 54

Val till Laponiatjuottjudus styrelse 2020-2022
Dnr KS/2020:75

Kommunstyrelsen beslutar

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Ann-Sofie Malmedfjäll, till ordinarie ledamot 
i Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till 
och med 2022,

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Annette Nilsson-Springare till ersättare i 
Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till och 
med 2022.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen har valt Annica Oscarsson som ordinarie ledamot till och med 2022 och 
Annette Nilsson-Springare som ersättare att representera Gällivare kommun i 
Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse år 2019. 
Kommunstyrelsen har vidare valt att Pia Sundvall som ersättare, ska representera Gällivare 
kommun i Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse åren 2020-2022. 

På grund av ändrade förutsättningar i verksamheterna är det nödvändigt att göra 
förändringar av representationen i Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse.

Ekonomiska konsekvenser
Ärendet bedöms inte beröra barn och ungdomar.

Konsekvenser för barn och unga
Ärendet medför inga ekonomiska konsekvenser.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Ann-Sofie Malmedfjäll, till ordinarie ledamot 
i Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till 
och med 2022,

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Annette Nilsson-Springare till ersättare i 
Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till och 
med 2022.

Underlag
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 26.
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Yrkande
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Ann-Sofie Malmedfjäll, till ordinarie ledamot 
i Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till 
och med 2022,

att föreslå partsrådet i Laponiatjuottjudus välja Annette Nilsson-Springare till ersättare i 
Laponiatjuottjudus/Laponiaförvaltningens styrelse under innevarande mandatperiod till och 
med 2022.
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§ 55

Giftfri förskola - uppföljning av inventering
Dnr KS/2017:2245

Kommunstyrelsen beslutar

att från ansvar 80, verksamhet 941 (KS till förfogande drift) till ansvar 602, verksamhet 
4071, aktivitet 638 tillskjuta 160 000 kr för ersättning av madrasser, 

att från ansvar 80, verksamhet 941 (KS till förfogande drift) till ansvar 602, verksamhet 
4071, aktivitet 638 tillskjuta 40 000 kr för ersättning av leksaker,

att övrigt får täckas inom barn- och utbildningsnämndens egen ram.

Ärendebeskrivning
Naturskyddsföreningen startade 2013 projektet Operation Giftfri förskola. Målet var att 
minska de miljöutgifter som barnen utsätts för på förskolorna. Idag arbetar 75% av landets 
kommunala förskolor med konceptet. 

Eftersom lagstiftningen successivt har skärpts genom bland annat leksaksdirektivet och 
reach-förordningen är rekommendationerna från bl.a. Naturskyddsföreningen och 
Kemikalieinspektionen att rensa bort plastleksaker som är äldre än 2007. Gamla 
plastleksaker kan innehålla ämnen som idag är förbjudna så som exempelvis mjukgörande 
ftalater. Många av dessa ämnen misstänks var hormonstörande och påverkar således vårt 
hormonsystem med t.ex. skador på nerv och immunsystemet, reproduktionsstörning med 
cancer, diabetes och fetma som följd. Barn är särskilt känsliga för dessa ämnen då 
exponering blir procentuellt högre pga. deras låga kroppsvikt samt att deras kroppar är 
under utveckling. 

Gällivare kommun har i linje med tidigare fattat beslut (KS/2017:2245) under ht-2018 
inlett arbetet med att rensa bort gammal plast och andra mindre lämpliga leksaker från 
förskolorna. Efterföljande inventering visar att det nu behövs medel för att ersätta gamla 
bortrensade plastleksaker samt sovmadrasser i enlighet med vad som beslutades i 
Kommunstyrelsen.

Ekonomiska konsekvenser
Inventeringen visar att behovet av ersättningsleksaker varierar mellan olika förskolor 
beroende på förskolans byggnadsår och standard. Förskoleenheten beräknar att behov av 
ersättningen för bortrensade leksaker uppgår till ett snitt på 2700 kr per avdelning (se 
bilaga). Kostnader för ersättning av gamla sovmadrasser tillkommer. Beräkningen är gjord 
utifrån de 44 kommunala förskoleavdelningar där behovet av ersättningsmaterial finns. 

Förskoleenheten har gjort följande beräkning: 
Ersättning leksaker: 119 000 kr (se bilaga)
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Ersättning madrasser: 160 000 kr

Totalt: 279 000 kronor

Konsekvenser för barn och unga
Projektet Giftfri förskola förväntas ge positiva effekter för barn och ungdomars hälsa då 
syftet med satsningen är att fasa ut hormonstörande ämnen ur förskoleverksamheten som 
idag är förbjudna. Ersättning för bortrensade leksaker ger möjlighet att investera i giftfritt 
material som främjar arbetet med en hållbar förskola, enligt Lpfö-18.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta

att tillskjuta 160 000 kr för ersättning av madrasser, från kommunstyrelsen till förfogande,

att tillskjuta 40 000 kr för ersättning av leksaker, från kommunstyrelsen till förfogande,

att övrigt får täckas inom barn- och utbildningsnämndens egen ram.

Underlag
1. Tjänsteskrivelse.
2. KS §284 Anhållan om medel till bifallen motion - Giftfria förskolor.
3. Bilaga Underlag för inköp av ersättningsmaterial - Giftfri förskola.
4. Barn- och utbildningsnämndens arbetsutskott § 137.
5. Barn- och utbildningsnämnden 2019-11-26 § 139.
6. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 16.

Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Nicklas Johansson (SJVP), Kjell Hansson 
(M), Paula Palmqvist (SD) och Magnus Johansson (S)

att från ansvar 80, verksamhet 941 (KS till förfogande drift) till ansvar 602, verksamhet 
4071, aktivitet 638 tillskjuta 160 000 kr för ersättning av madrasser, 

att från ansvar 80, verksamhet 941 (KS till förfogande drift) till ansvar 602, verksamhet 
4071, aktivitet 638 tillskjuta 40 000 kr för ersättning av leksaker, 

att övrigt får täckas inom barn- och utbildningsnämndens egen ram.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Jeanette Wäpplings m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med 
Jeanette Wäpplings m.fl. förslag.
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§ 56

Strategiska planer - steg 5 och 6 i utvecklingsarbetet "Struktur för hållbarhetsarbetet"
Dnr KS/2017:2623

Kommunstyrelsen beslutar

att Steg 5 och 6 i utvecklingsarbetet ” Struktur för hållbarhetsarbetet” inte genomförs,

att ”Nulägesrapport” döps om till ”Hållbarhetsanalys”.

Ärendebeskrivning
Sedan 2017 har ett utvecklingsarbete pågått för att skapa en struktur för hållbarhets-
arbetet som stärker målstyrningens koppling till verksamhetsidén: att vara en socialt, 
ekonomiskt och ekologiskt hållbar kommun. Detta arbete ”Struktur för hållbarhetsarbetet i 
Gällivare kommun” innefattar ett antal steg varav tre steg avrapporterats till Kommun-
styrelsen. Det är Steg 1 Dokumentsamlingen, Steg 2 Nulägesrapport Social hållbarhet och 
Steg 3 Medborgardialoger. Arbetet med Steg 4 Nulägesrapport ekonomisk och ekologisk 
hållbarhet pågår. Steg 5-6 avser framtagandet av strategiska planer och är de steg som 
avses i detta ärende. 

I nulägesrapport Social hållbarhet ingår en rapport av fakta och en analys och 
sammanfattning av fakta med utmaningar/prioriterade områden. Samma upplägg ska 
också de ekologiska och ekonomiska nulägesrapporterna ha. Mervärdet/syftet med 
ytterligare 
dokument, strategiska planer, som klargör kommunens prioriterade områden saknas 
därmed. Hållbarhetsområdenas prioriterade områden kommer att inkluderas i 
Kommunplanen som därmed blir den plan som samlar kommunens övergripande 
målsättningar. 

Detta förslag från kvalitetsledningsgruppen är förankrat i förvaltningschefsgruppen. 
Förvaltningscheferna anser att det är positivt med en minskning av antalet planer, att all 
hållbarhet integreras i Kommunplanen, att Kommunplanen blir den vägledande planen och 
att hållbarhet därmed inkluderas i det ordinarie arbetet. För att stödja ett brett förankrat 
men spetsinriktat arbete kopplat till Kommunplanens strategiska mål kan strategier 
behövas för att utveckla, förankra och fördjupa hållbarhetsarbetet. 

Följande kommunövergripande strategiska måldokument som finns inom det sociala 
hållbarhetsområdet kommer därmed upphöra att gälla: Folkhälsopolitisk plan 2013-2018, 
Integrationsplan 2016-2020, Handlingsplan för Jämställdhet 2015-2020, 
Funktionshinderpolitiskt program 2017-2019, Minoritetspolitiskt program 2019-2022, 
Landsbygdsstrategi 2017-2020 samt Kulturplan 2019-2021. 
Det konkreta arbetet inom dessa områden fortsätter att stödjas och utvecklas med stöd av 
de funktioner som finns tillsatta i kommunen. Funktionernas uppdrag kopplat till 
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Kommunplanen behöver tydliggöras när riktade planer att utgå från inte längre finns.

Utifrån ovanstående resonemang föreslås att Steg 5-6 i ”Struktur för hållbarhetsarbetet” 
inte genomförs (Se bild nedan). Det förslås vidare att Nulägesrapporterna döps om till 
Hållbarhetsanalyser för att bättre svara mot dess analytiska innehåll. 

Ekonomiska konsekvenser
Inga.

Konsekvenser för barn och ungdomar
Konsekvenserna bedöms positiva då förslaget avser att stärka förutsättningarna för 
kommunens måluppfyllelse.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta

att Steg 5 och 6 i utvecklingsarbetet ” Struktur för hållbarhetsarbetet” inte genomförs,

att ”Nulägesrapport” döps om till ”Hållbarhetsanalys”.

Underlag
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 14.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att Steg 5 och 6 i utvecklingsarbetet ” Struktur för hållbarhetsarbetet” inte genomförs,

att ”Nulägesrapport” döps om till ”Hållbarhetsanalys”.
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§ 57

Nuläge ekologisk hållbarhet
Dnr KS/2017:2623

Kommunstyrelsen beslutar

att anta nulägesanalysen gällande ekologisk hållbarhet.

Reservation
Paula Palmqvist (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
I december 2017 beslöt kommunstyrelsen om framtagandet av en struktur för 
hållbarhetsarbetet för att stärka förutsättningarna att uppnå Gällivare kommuns 
verksamhetsidé: ett socialt, ekologiskt och ekonomiskt hållbart Gällivare. I februari 2019 
beslöt kommunstyrelsen att genomföra steg 4 i hållbarhetsarbetet, vilket innebär en 
nulägesanalys för ekologisk – samt ekonomisk hållbarhet. 

Denna nulägesanalys gällande ekologisk hållbarhet för Gällivare kommun syftar till att 
skapa en gemensam förståelse över Gällivare kommuns förutsättningar och utmaningar 
gällande miljö och klimatarbetet och därmed öka kommunens förutsättningar att uppnå 
sina mål med verksamheten. Fokus i detta dokument ligger på de miljö- och 
klimatområden som på globalt och nationellt håll lyfts fram som prioriterade område.

Ekonomiska konsekvenser
Detta dokument i sig utgör inga ekonomiska konsekvenser. Däremot kan de åtgärder som 
lyfts fram inom de prioriterade områdena medföra vissa ekonomiska konsekvenser.   

Konsekvenser för barn och unga
Detta dokument i sig utgör inga konsekvenser för barn och unga. Däremot kan de åtgärder 
som lyfts fram inom de prioriterade områdena medföra positiva effekter för barn och unga.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunstyrelsen besluta

att anta nulägesanalysen gällande ekologisk hållbarhet.

Underlag
1. Nuläge Ekologisk hållbarhet.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 13.

Yrkande
Mattias Liinanki (MP) yrkar 

att anta nulägesanalysen gällande ekologisk hållbarhet.
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Paula Palmqvist (SD) yrkar

att uppdatera befolkningssiffrorna på sidan 8 till 2019-års siffror,

att i övrigt anta nulägesanalysen gällande ekologisk hållbarhet.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Mattias Liinankis förslag mot Paula Palmqvists förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat 
i enlighet med Mattias Liinankis förslag.
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§ 58

Aktieägaravtal Investeringar i Norrbotten AB
Dnr KS/2019:633

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att Gällivare kommun ingår delägarskap i Investeringar i Norrbotten AB och därmed köper 
28 aktier av Region Norrbotten och genom det teckna 1,4 % av bolaget, för en köpeskilling 
av 2 800 kr,

att Kommunfullmäktige godkänner bolagsordning och aktieägaravtal för Investeringar i 
Norrbotten AB,

att enligt aktieägaravtalet förbinder sig Gällivare kommun att årligen tillföra ett 
ägartillskott uppgående till 1,60 kronor per invånare. Beloppets storlek för de kommande 
åren behandlas och fastställs årligen vid ägarsamråd, samt 

att medel för aktieköpet och kommande årliga ägartillskott anvisas från verksamhet 22004 
Projektstöd, aktivitet 1422 Regionala utvecklingsprojekt.

Ärendebeskrivning
Region Norrbotten erbjuder Gällivare kommun att bli delägare i det regionala 
utvecklingsbolaget Investeringar i Norrbotten AB. Bolaget ska främja regionens utveckling 
genom att importera etablerare och investerare till Norrbottens län, genom att verka som 
koordinator för landsting och kommuner i Norrbotten inom bland annat marknadsföring och 
försäljning, faktahantering, mässor, kompetensutveckling och stöd i offertarbete samt ägna 
sig åt 
uppsökande verksamhet mot internationella investerare och etablerare, marknadsföra 
Norrbotten samt därmed förenlig verksamhet. Bolaget är partner till Business Sweden.  

Erbjudandet från Region Norrbotten innebär att Gällivare kommun förvärvar 1,4% av 
aktierna i bolaget till en kostnad av 2 800 kr. Aktieägandet förutsätter ett årligt driftbidrag 
från kommunen med lägst 1,60 kr per invånare och år, vilket för Gällivare kommuns del 
motsvarar 28 208 kr (befolkning per 2018-12-31). 

Ekonomiska konsekvenser
Ärendet rör näringslivsfrämjande medel (bygdemedel och Fond bygdemedel). I verksamhet 
22004 är beslutsutrymmet ca 2 000 tkr.

Konsekvenser för barn och unga
Ärendet bedöms inte ha några kända konsekvenser för barn och ungdomar.
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Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att Gällivare kommun ingår delägarskap i Investeringar i Norrbotten AB och därmed köper 
28 aktier av Region Norrbotten och genom det teckna 1,4 % av bolaget, för en köpeskilling 
av 2 800 kr,

att Kommunfullmäktige godkänner bolagsordning och aktieägaravtal för Investeringar i 
Norrbotten AB,

att enligt aktieägaravtalet förbinder sig Gällivare kommun att årligen tillföra ett 
ägartillskott uppgående till 1,60 kronor per invånare. Beloppets storlek för de kommande 
åren behandlas och fastställs årligen vid ägarsamråd, samt 

att medel för aktieköpet och kommande årliga ägartillskott anvisas från verksamhet 22004 
Projektstöd, aktivitet 1422 Regionala utvecklingsprojekt.

Underlag
1. Utredning Utvecklingsenheten.
2. Skrivelse Region Norrbotten.
3. Bolagsordning Investeringar i Norrbotten AB.
4. Köpeavtal Gällivare kommun och Region Norrbotten.
5. Aktieägaravtal Investeringar i Norrbotten AB.
6. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 13.

Yrkande
Mats Rantapää (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att Gällivare kommun ingår delägarskap i Investeringar i Norrbotten AB och därmed köper 
28 aktier av Region Norrbotten och genom det teckna 1,4 % av bolaget, för en köpeskilling 
av 2 800 kr,

att Kommunfullmäktige godkänner bolagsordning och aktieägaravtal för Investeringar i 
Norrbotten AB,

att enligt aktieägaravtalet förbinder sig Gällivare kommun att årligen tillföra ett 
ägartillskott uppgående till 1,60 kronor per invånare. Beloppets storlek för de kommande 
åren behandlas och fastställs årligen vid ägarsamråd, samt 

att medel för aktieköpet och kommande årliga ägartillskott anvisas från verksamhet 22004 
Projektstöd, aktivitet 1422 Regionala utvecklingsprojekt.
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§ 59

Ändring av Gällivare kommunvapen
Dnr KS/2019:591

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att gå vidare med förändring av kommunvapnets utformning i enlighet med presenterat 
förslag, samt 

att kostnaderna ska täckas inom ram.

Reservation
Paula Palmqvist (SD), Nicklas Johansson (SJVP), Kjell Hansson (M), Lars Alriksson (M) och 
Mikael Lundberg (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
Nämnd- och utredningsavdelningen fick 2019-08-13 i uppdrag att ta fram en beskrivning 
av premisserna för att göra en förändring av kommunvapnet, utifrån ett förslag från den 
politiska ledningen. Förslag till beslut blev att gå vidare med förändring av kommunvapnet 
enligt förslag.  

191125 beslutade Kommunstyrelsen ”att återremittera ärendet för att ta fram en genom-
förandeplan med förslag till successiv implementering i samband med ändring av 
kommunvapnets utformning, som presenteras vid kommunstyrelsen sammanträde 24 
februari 2020”.

Genomförandeplan
För att genomföra förändringen av kommunvapnet behöver kommunen göra en begäran 
om ett yttrande över förslaget till nytt kommunvapen hos Heraldiska nämnden vid Riks-
arkivet. Förändringen ska motiveras. Med det yttrandet som bilaga gör kommunen sedan 
en begäran hos Patent- och registreringsverket (PRV) om en ny registrering av vapnet i 
registret för kommunala vapen. Det är den verbala beskrivningen (blasoneringen) som 
registreras åtföljd av en exempelritning. Riksarkivet kan hjälpa till med blasoneringen och 
digital modellritning till vapnet till en taxa på 1200 kronor per timme. Det arbetet tar enligt 
Riksarkivet högst 4 timmar. Att få yttrandet från Heraldiska nämnden tar ungefär 1 månad. 

Efter att förändringen av kommunvapnet är registrerad implementeras det nya 
kommunvapnet efter hand genom att de olika produkterna där kommunvapnet finns byts 
ut. Kommunvapnet behöver inte bytas ut överallt direkt utan det går att fasa ut det gamla 
vapnet genom att använda upp det som redan är beställt. Nedan följer en lista på de 
produkter där kommunvapnet finns och i vilken takt de skulle kunna bytas ut: 

1. Kuvert där kommunvapnet finns beställs en gång per år, i halvårsskiftet 
sommar/höst. De gamla kuverten används tills det är dags att beställa nya. 
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2. På kommunhuset finns fyra skyltar med kommunvapnet varav en är endast med 
vapenskölden. Dessa bör bytas ut så fort förändringen av kommunvapnet är 
registrerad hos PRV. 

3. Flaggor med nya kommunvapnet beställs när de gamla behöver bytas ut. 

4. Rekvisitionsblock används upp och nya beställs. 

5. Kvittensblock för nyckelutlämning används upp och nya beställs. 

6. Arbetskläder finns inom Stöd och utveckling (IT-avdelningen), Socialförvaltningen, 
Miljö-, bygg- och räddningsförvaltningen samt inom Barn- och 
utbildningsförvaltningen. Kommunvapnet byts ut när nya arbetskläder beställs. 

7. Bilar byts ut var 3:e år och när nya avtal sluts ändras kommunvapnet på dekalerna. 

8. Stämplar med kommunvapnet finns på Nämnd- och utredningsavdelningen. Byts ut 
så fort kommunvapnet är förändrat och registrerat hos PRV.

9. Officiella brev och skrivelser är digitaliserade och förändras så fort kommunvapnet är 
förändrat och registrerat hos PRV. 

De flesta förändringar beräknas vara gjorda inom en 6-12 månaders period. 

Andra produkter som kan bli aktuella under processens gång för byte av kommunvapen, 
hanteras enligt riktlinje om att använda upp beställda produkter och vid nybeställning 
ändra kommunvapnet. 

Ekonomiska konsekvenser
Kända kostnader är 1200 kronor per timme för att få hjälp av Riksarkivet med blasonering 
och digital modellritning samt 500 kronor för registrering hos PRV. Kostnaden för nya 
skyltar uppskattas av Kommunikationsavdelningen till ca 20 000 kronor. Stämplar 
uppskattas kosta ca 2 000 kronor. När det gäller de produkter som beställs så levererar 
Gällivare kommun ett nytt original inför nytryck så därmed tillkommer inga kostnader för 
detta i samband med utbyte av kommunvapen. 

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att gå vidare med förändring av kommunvapnets utformning i enlighet med presenterat 
förslag, samt 

att kostnaderna ska täckas inom ram.
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Underlag
1. Kommunstyrelsen 2019-11-25 § 425.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 15.

Yrkande
Birgitta Larsson (S) yrkar med instämmande av Mattias Liinanki (MP), Karl-Erik Taivalsaari 
(V) och Maria Åhlén (S) i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att gå vidare med förändring av kommunvapnets utformning i enlighet med presenterat 
förslag, samt 

att kostnaderna ska täckas inom ram.

Paula Palmqvist (SD) yrkar med instämmande av Nicklas Johansson (SJVP), Kjell Hansson 
(M), Lars Alriksson (M) och Mikael Lundberg (M)

att avslå förslag om att ändra kommunvapnet.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Birgitta Larssons m.fl. förslag mot Paula Palmqvists m.fl. förslag till 
beslut under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen 
har beslutat föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Birgitta Larssons m.fl. 
förslag.
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§ 60

Handlingsprogram för räddningstjänsten 2019-2022
Dnr KS/2019:800

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta det upprättade handlingsprogram för räddningstjänstens förebyggande och 
operativa verksamhet.

Ärendebeskrivning
Räddningstjänsten i Gällivare kommun har utarbetat ett nytt handlingsprogram enligt lag 
(2003:778) om skydd mot olyckor. Lagen anger att en kommun ska ha ett handlings-
program för skydd mot olyckor (förebyggande verksamhet) och för räddningstjänstens 
operativa verksamhet.

Handlingsprogrammet anger målen för Gällivare räddningstjänsts förbyggande och 
operativa verksamhet för nuvarande mandatperiod (2019-2022). Programmet anger vidare 
hur den förebyggande verksamheten är ordnad och planeras, samt vilken förmåga 
kommunen har och avser skaffa för att kunna genomföra räddningsinsatser.

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända.

Konsekvenser för barn och ungdomar
Ambitionen med det nya handlingsprogrammet är att bland annat att stärka barn och 
ungdomars kunskap inom området olyckor. Detta ska generera en säkrare hem-, skol- & 
arbetsmiljö. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta det upprättade handlingsprogram för räddningstjänstens förebyggande och 
operativa verksamhet.

Underlag
1. Handlingsprogram för Räddningstjänst 2019-2022.
2. Miljö-, bygg- och räddningsnämnden 2019-12-17 § 136.
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 17.

Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar med instämmande av Kjell Hansson (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att anta det upprättade handlingsprogram för räddningstjänstens förebyggande och 
operativa verksamhet.
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§ 61

Standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur partistöd använts i Gällivare 
kommun
Dnr KS/2019:725

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anta förslag på reviderad blankett gällande redovisning av kommunalt partistöd och 
granskningsintyg avseende användning av kommunalt partistöd,

att utvärdera blanketten efter två år för att se över ev. revideringar.

Ärendebeskrivning
Paula Palmqvist (SD) och Eric Palmqvist (SD) inkom 2019-04-15 med en motion gällande 
standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur partistöd används i Gällivare 
kommun. Motionärerna föreslog att Gällivare kommun tar fram ett standardiserat 
granskningsintyg för användning av partistöd, att samtliga partier ges i uppdrag att 
redovisa enligt detta standardiserade granskningsintyg samt att detta granskningsintyg 
börjar gälla som redovisningsform från år 2020.

Kommunfullmäktige beslutade 2019-11-04 § 210 att bifalla motionen angående 
standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur partistöd används i Gällivare 
kommun.  Förslag på blankett angående redovisning av kommunalt partistöd samt 
granskningsintyg 
avseende användning av kommunalt partistöd har tagits fram. Avsikten är att inlämningen 
av detta ska kunna ske via e-tjänst men det ska även vara möjligt att skriva ut blanketten.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2019-12-16 § 276 att remittera förslaget till de 
politiska partierna för synpunkter samt att ärendet behandlas på kommunstyrelsens 
sammanträde 2020-02-24. 

Remiss har skickats till partierna via kommunfullmäktigegruppernas ordförande med 
möjlighet att inkomma med synpunkter senast 2020-01-31.

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2020-02-10 att ärendet lämnas utan eget 
förslag till beslut till kommunstyrelsens sammanträde 24 februari 2020.

Inkomna synpunkter
Moderata samlingspartiet: Ok för Moderaternas del.
Kommentar: Noteras.

Arbetarpartiet socialdemokraterna: Inte inkommit med synpunkter.
Kommentar: Noteras.
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Vänsterpartiet: Vänsterpartiet Gällivare har alltid lämnat in verksamhetsberättelsen, den 
ekonomiska årsredovisningen, revisionsberättelsen och granskningsintyget. Styrelsen anser 
att den mall som föreslås bli standard inte förenklar arbetet med redovisningen. I våra 
ekonomiska redovisningar framgår tydligt hur vi använder det kommunala partistödet, 
genom att kostnader konteras under tydliga rubriker. 

Partiföreningen har heller inget särskilt konto för partistödet, vilket innebär att flertalet av 
de uppgifter som efterfrågas kräver ytterligare insatser. Partiet använder sig i dagsläget av 
ett redovisningsprogram som gör att samtliga in- och utbetalningar under året konteras 
och redovisas. Det kan handla om såväl blommor till avgående styrelsemedlemmar som 
utbildningsresor för medlemmar. Det lilla, såväl som det stora, görs för att stärka den 
kommunala demokratin.  

Partiföreningen har inte längre någon anställd som kan ägna tid åt att ytterligare bryta ner 
siffrorna i de poster som efterfrågas, vilket gör att den här mallen inte – så som 
intentionen var – blir någon förenkling av partiets arbete. Däremot kan den vara ett 
alternativ för partiföreningar som inte följer gängse föreningsredovisning.
Kommentar: Synpunkten noteras. Kommunfullmäktige har beslutat att bifalla motionen 
angående standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur partistöd används i 
Gällivare kommun. Uppdraget nu är att ta fram dokument för detta. Inget förslag till 
förändringar utifrån vänsterpartiets förslag.

Norrbottens sjukvårdsparti: Inte inkommit med synpunkter.
Kommentar: Noteras.

Malmfältens väl: Inte inkommit med synpunkter.
Kommentar: Noteras.

Miljöpartiet: Miljöpartiet anser att det är mycket bra att ta fram ett gemensamt 
standarddokument för redovisning av partistöd. Men vi har några förändringar som vi 
önskar.
-Totalt bidrag föregående år- ändra till: totalt bidrag för verksamhetsåret.
-Överflyttat partistöd från föregående år- stryks. Denna punkt anser vi inte vara av allmänt 
intresse.
-Sparat partistöd från föregående år- stryks. Denna punkt anser vi inte vara av allmänt 
intresse. 
-Köpta tjänster – Föreslår att denna punkt redovisas som en totalsumma.
Kommentar: Totalt bidrag föregående år ändras i enlighet med miljöpartiets förslag till 
totalt bidrag för verksamhetsåret. Redovisning av överflyttat och sparat partistöd bedöms 
vara av intresse för att visa på att partistödet används. Synpunkten angående köpta 
tjänster noteras. Inget förslag till förändring utifrån synpunkterna om redovisning av 
överflyttat och sparat partistöd samt köpta tjänster.

Sverigedemokraterna: Inte inkommit med synpunkter.
Kommentar: Noteras.
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Bedömning 
I beredningen av motionen framkom att i nuläget ser redovisningarna olika ut från de olika 
partierna och att uppgifterna som lämnas varierar. Bedömningen som gjordes var att för 
att underlätta handläggningen och säkerställa att samtliga partier lämnar likadana upp-
gifter är ett standardiserat granskningsintyg ett bra sätt att hantera redovisningen av 
partistöd. Denna bedömning kvarstår.

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända.

Konsekvenser för barn och unga
Ärendet rör inte specifikt målgruppen.

Förslag till beslut
Nämnd- och utredningsavdelningen föreslår kommunfullmäktige besluta

att anta förslag på reviderad blankett gällande redovisning av kommunalt partistöd och 
granskningsintyg avseende användning av kommunalt partistöd.

Underlag
1. Reviderad blankett gällande redovisning av kommunalt partistöd och gransknings-

intyg avseende användning av kommunalt partistöd
2. Svar från Moderaterna Blankett för redovisning av partistöd.
3. Yttrande från Vänsterpartiet - Standardiserat granskningsintyg för redovisning av 

hur partistöd använts i Gällivare kommun
4. Yttrande från Miljöpartiet- Standardiserat granskningsintyg för redovisning av hur 

partistöd använts i Gällivare kommun.
5. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 18.

Yrkande
Magnus Johansson (S) yrkar med instämmande av Paula Palmqvist (SD) och Lars Alriksson 
(M)

att anta förslag på reviderad blankett gällande redovisning av kommunalt partistöd och 
granskningsintyg avseende användning av kommunalt partistöd,

att utvärdera blanketten efter två år för att se över ev. revideringar.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Magnus Johanssons m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter 
gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat föreslå 
kommunfullmäktige besluta i enlighet med Magnus Johanssons m.fl. förslag.
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§ 62

Partistöd 2020
Dnr KS/2020:55

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att Sverigedemokraternas partistöd 2020 fastställs till 151 302 kr, då Sverigedemokraterna 
ej kan besätta det femte mandatet,

att utbetala partistöd för 2020 till partier representerad i kommunfullmäktige enligt 
följande;
Arbetarpartiet Socialdemokraterna 488 680 kr
Nya Moderaterna 243 486 kr
Miljöpartiet de gröna 182 030 kr
Vänsterpartiet 182 030 kr
Sverigedemokraterna 151 302 kr
Malmfältens Väl   89 846 kr
Sjukvårdspartiet   89 846 kr

Ärendebeskrivning
Föreligger fastställande av partistöd för år 2020. Partistödet betalas ut årligen i förskott 
efter beslut i kommunfullmäktige. Bedömningen är att alla partier får fortsatt stöd utifrån 
premisser för grundstöd och mandatstöd.

Premisserna för utbetalning av partistöd regleras i föreskriften kommunalt partistöd 
antagen av KF 180409 § 54. Här beskrivs att partier som erhåller partistöd ska inkomma 
med en skriftlig redovisning senast 30 juni årligen, som visar hur partistöden använts. Till 
redovisningen ska även bifogas ett granskningsintyg. Utifrån detta har nämnd och 
utredningsavdelningen gått igenom de senaste redovisningarna för utbetalt partistöd 2018. 
Efter 
genomgång kan konstateras att alla partier har lämnat in redovisning utifrån gällande 
regler.

Förslag utbetalning av partistöd för 2020
Arbetarpartiet Socialdemokraterna 488 680 kr
Nya Moderaterna 243 486 kr
Miljöpartiet de gröna 182 030 kr
Vänsterpartiet 182 030 kr
Sverigedemokraterna 182 030 kr
Malmfältens Väl   89 846 kr
Sjukvårdspartiet   89 846 kr

 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2020-02-10 att ärendet lämnas utan eget 
förslag till beslut till kommunstyrelsens sammanträde 24 februari 2020.
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Ekonomiska konsekvenser
Medel finns via ansvar 15701, verksamhet 110.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända.

Förslag till beslut
Nämnd- och utredningsavdelningen föreslår kommunfullmäktige besluta

att utbetala partistöd för 2020 till partier representerad i kommunfullmäktige enligt 
följande;
Arbetarpartiet Socialdemokraterna 488 680 kr
Nya Moderaterna 243 486 kr
Miljöpartiet de gröna 182 030 kr
Vänsterpartiet 182 030 kr
Sverigedemokraterna 182 030 kr
Malmfältens Väl   89 846 kr
Sjukvårdspartiet   89 846 kr

Underlag
1. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 19.

Yrkar
Paula Palmqvist (SD) yrkar med instämmande av Karl-Erik Taivalsaari (V) och Lars 
Alriksson (M)

att Sverigedemokraternas partistöd 2020 fastställs till 151 302 kr, då Sverigedemokraterna 
ej kan besätta det femte mandatet,

att utbetala partistöd för 2020 till partier representerad i kommunfullmäktige enligt 
följande;
Arbetarpartiet Socialdemokraterna 488 680 kr
Nya Moderaterna 243 486 kr
Miljöpartiet de gröna 182 030 kr
Vänsterpartiet 182 030 kr
Sverigedemokraterna 151 302 kr
Malmfältens Väl   89 846 kr
Sjukvårdspartiet   89 846 kr

Propositionsordning 
Ordförande ställer Paula Palmqvists m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter gjorda 
propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat föreslå kommunfull-
mäktige besluta i enlighet med Paula Palmqvists m.fl. förslag.
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§ 63

Redovisning av medborgarinitiativ 2019
Dnr KS/2020:71

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att lägga redovisning av inkomna medborgarinitiativ med godkännande till handlingarna.

Ärendebeskrivning
Kommunstyrelsen har 2015-02-16 § 68 beslutat att medborgare från 2015-04-01 har 
möjlighet att inkomma med medborgarinitiativ till Gällivare kommun. Alla 
medborgarinitiativ ska till respektive nämnds beredning för att där avgöras om initiativet 
ska hanteras på tjänstemannanivå eller om initiativet ska återkomma för avgörande av 
respektive nämnd. Handläggningen av medborgarinitiativ ska leda till att 
medborgarinitiativet avslås, besvaras eller antas. 

Kommunfullmäktige har 2016-12-12 § 250 beslutat att kommunfullmäktige i samband med 
årsredovisningen delges årets inlämnade medborgarinitiativ och vad som beslutats kring 
dessa. Utifrån detta uppdrag har en sammanställning gjorts angående de 42 medborgar-
initiativ som inkommit under 2019.

Ekonomiska konsekvenser
Inga kända.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att lägga redovisning av inkomna medborgarinitiativ med godkännande till handlingarna.

Underlag
1. Utredning, redovisning av medborgarinitiativ 2019.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 20.

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att lägga redovisning av inkomna medborgarinitiativ med godkännande till handlingarna.
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§ 64

Motion av Eva Alriksson (M), Monica Nordvall (M), Kjell Hansson (M), Marina Eriksson (M), 
Lars Alriksson (M), Per Wahlström (M), Kjell-Åke Andersson (M), Margareta Henricsson 
(SJVP) och Nicklas Johansson (SJVP) angående bassängtrappa för rörelsehindrade i 
Gällivare badhus
Dnr KS/2018:884

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen om bassängtrappa i Gällivare simhall med motiveringen att
en sådan anpassning skulle innebära ett alltför stort ingrepp i fastigheten, vilket skulle ge 
orimliga kostnader med tanke på att ett nytt badhus ska byggas inom kort.

Reservation
Kjell Hansson (M), Nicklas Johansson (SJVP) och Paula Palmqvist (SD) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
Motion har inkommit från Moderata samlingspartiet samt Sjukvårdpartiet angående 
anpassning av trappa ner i bassängen för äldre och rörelsehindrade. Verksamheten har 
undersökt marknaden vad gäller möjligheten att anlägga en trapp utifrån gällande 
byggnormer för tillgänglighet. Resultatet av undersökningen visar att en större 
ombyggnation skulle behöva genomföras för att tillgodose kraven. En ombyggnation till 
rimliga kostnader är inte möjlig att genomföra då badhusets kvarvarande livslängd är kort 
och såväl befintlig anläggning som bassängkonstruktion skulle behöva byggas om. Två av 
bassängens trappor finns i den djupa delen av bassängen och är inte möjliga för 
anpassning. Den tredje trappen finns i nära anslutning till vattenrutschbanana och är därför 
inte heller 
möjlig att anpassa. För att kunna anpassa den fjärde trappan krävs ett större utrymme 
runt bassängen och det kan inte skapas utan att behöva åtgärda befintliga väggar i 
anläggningen. Det skulle innebära ett stort ingrepp i anläggningen och det krävs en konsult 
som utreder vad det skulle kosta att genomföra en sådan lösning eftersom bland annat 
hållfasthet i och runt hela bassängen påverkas av åtgärden som är nödvändig för att i den 
delen av bassängen kunna skapa en mer tillgänglig nedgång. 

För att utföra eventuella åtgärder i Gällivare simhall skulle det utöver kostnad för konsult 
som tar fram en kostnadsberäkning av den totala kostnaden för att utföra en anpassning 
dessutom krävas att simhallen håller stängt och att vattnet töms ur bassängen på 
obestämd dig. En stängning under tiden en eventuell anpassning sker skulle medföra stora, 
negativa konsekvenser för alla, såväl skolor som andra besökare, eftersom simhall då helt 
skulle saknas i tätorten. Denna bedömning grundas på att det inte är rimligt att tro att 
eventuella åtgärder skulle hinna påbörjas och slutföras innan Malmbergets simhall stänger 
efter sommaren 2020. 
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Att i detta skede bekosta en konsult som enbart tar fram en kostnadsberäkning för vad det 
skulle medföra för kostnader att anpassa befintlig bassäng när en ny simhall är planerad 
inom några år bedöms inte vara ekonomiskt försvarbart med hänsyn till att det i dag finns 
personal som vid behov som kan hjälpa till vid förflyttning i och ur bassäng samt att det 
finns en portabel hiss som möjliggör säkra förflyttningar i och ur bassängen. Att göra en 
anpassning i den enda delen av bassängen som bedöms vara möjlig skulle dessutom 
medföra negativa konsekvenser då utrymmet för simskola, simundervisning och 
motionssim skulle minska väsentligt. 

Utifrån detta har verksamheten därför genomfört enklare förbättringar med ökad stegbredd 
på vissa trappor för att underlätta nedstigning i vattnet. Som nämnts finns en portabel 
hiss att tillgå för personer med funktionsvariation och personal finns som stöd både vid 
användningen av hissen och vid övrig förflyttning i och ur bassäng. 

Ekonomiska konsekvenser
Inga.

Konsekvenser för barn och unga
Förslag till beslut gynnar barn och unga på så vis att tillgången till både simbassäng och 
vattenrutschbanan förblir densamma som idag och simundervisning kan ske på ett säkert 
sätt.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens ungdoms-, fritids- och kulturutskott föreslår kommunfullmäktige 
besluta

att avslå motionen om bassängtrappa i Gällivare simhall med motiveringen att
en sådan anpassning skulle innebära ett alltför stort ingrepp i fastigheten, vilket skulle ge 
orimliga kostnader med tanke på att ett nytt badhus ska byggas inom kort.

Underlag
1. Motion
2. Kommunstyrelsens ungdoms-, fritids- och kulturutskott 2019-08-22 § 43
3. Kommunstyrelsens ungdoms-, fritids- och kulturutskott 2020-02-06 § 9.

Yrkande
Mattias Liinanki (MP) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens ungdoms-, fritids- och 
kulturutskotts förslag

att avslå motionen om bassängtrappa i Gällivare simhall med motiveringen att
en sådan anpassning skulle innebära ett alltför stort ingrepp i fastigheten, vilket skulle ge 
orimliga kostnader med tanke på att ett nytt badhus ska byggas inom kort.

Kjell Hansson (M) yrkar med instämmande av Nicklas Johansson (SJVP) och Paula 
Palmqvist (SD)

att bifalla motionen.
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Propositionsordning 
Ordförande ställer Mattias Liinankis förslag mot Kjell Hanssons m.fl. förslag till beslut under 
proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat 
föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Mattias Liinankis förslag.
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§ 65

Motion av Fredric Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV), Bror Wennström (MV) och Gun 
Isaxon (MV) - Tillsättande av utredning gällande "Lika möjligheter för Gällivare kommuns 
anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen"
Dnr KS/2019:320

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att bifalla motionen.

Ärendebeskrivning
Malmfältens Väl har 2019-03-11 inkommit med motion gällande tillsättande av utredning 
avseende lika möjligheter för anställdas rätt till arbets-/skyddskläder. Motionärerna vill se 
en utredning i frågan om Gällivare kommun diskriminerar olika arbetsgrupper gällande 
arbets-/skyddskläder.

Ekonomiska konsekvenser
Förslag till beslut innebär inga ekonomiska konsekvenser om inte extern utredning ska 
tillsättas.

Konsekvenser för barn och unga
Förslag till beslut innebär inga direkt konsekvenser för barn och ungdomar, varpå barn och 
ungas åsikter inte har inhämtats.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att bifalla motionen.

Underlag
1. Motion av Fredrik Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV), Bror Wennström (MV) och 

Gun Isaxon (MV) - Tillsättande av utredning gällande "Lika möjligheter för Gällivare 
kommuns anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen".

2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 21.

Yrkande
Mats Rantapää (S) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) i enlighet med 
kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att bifalla motionen.
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§ 66

Motion av Fredrik Olofsson (MV), Anneli Isaksson (MV), Bror Wennström (MV) och Gun 
Isaxon (MV) - Arbetskläder/skyddskläder till Gällivare kommuns anställda inom vård- och 
omsorg utifrån diskrimineringslagen
Dnr KS/2019:319

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen med hänvisning till planerad utredning gällande lika möjligheter för  
Gällivare kommuns anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen.

Ärendebeskrivning
Malmfältens Väl har inkommit med motion gällande arbetskläder/skyddskläder till Gällivare 
kommuns anställda inom vård och omsorg utifrån diskrimineringslagen. Motionärerna 
föreslår kommunfullmäktige att all personal inom vård- och omsorg i Gällivare kommun får 
samma möjligheter och tillgång till arbetskläder/skyddskläder som de traditionellt manliga 
yrkesgrupperna i Gällivare kommun i form av t.ex. jacka, byxor, ytterskor, inneskor och 
sockar, ur diskrimineringslagens synsätt.

Arbetsmiljölagen säkerställer att arbetsgivarna är skyldiga att upprätta risk och 
konsekvensanalyser utifrån behov av skyddskläder. Detta finns inom vård och omsorg. Vad 
gäller 
arbetskläder är det upp till verksamheten att ta beslut om behov finns eller inte utifrån risk 
och konsekvensanalyser

Ekonomiska konsekvenser
Inget som utretts

Konsekvenser för barn och unga
Förslag till beslut innebär inga direkta konsekvenser för barn och ungdomar, varpå barn 
och ungas åsikter inte har inhämtats.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta
 
att avslå motionen med hänvisning till planerad utredning gällande lika möjligheter för  
Gällivare kommuns anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen.

Underlag
1. Tjänsteskrivelse.
2. Motion.
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 22.
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Yrkande
Birgitta Larsson (S) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att avslå motionen med hänvisning till planerad utredning gällande lika möjligheter för  
Gällivare kommuns anställda till arbetskläder/skyddskläder utifrån diskrimineringslagen.
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§ 67

Motion av Mia Feldenius (SD) och Marina Eriksson (M) angående assistansboende i 
Gällivare kommun
Dnr KS/2019:429

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anse motionen besvarad med hänvisning till översyn och utredning gällande framtidens 
boendealternativ där målgruppen ingår.

Reservation
Paula Palmqvist (SD), Lars Alriksson (M) och Nicklas Johansson (SJVP) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
Motion angående assistansboende i Gällivare kommun. Att Gällivare kommun ser över 
möjligheterna att inrätta/bygga ett assistansboende med gemensamhetsutrymme i 
alternativ befintliga bostadbestånd eller i planering av nyproduktion av lägenheter. 
Assistans-boende med möjlighet till den trygghet och gemenskap som finns i ett 
gruppboende.

Ekonomiska konsekvenser
Eventuell anpassning av boende till målgruppen och funktionshinder.

Konsekvenser för barn och unga
Inga kända konsekvenser för barn och unga då motionen avser för vuxna 
funktionsnedsatta personer. 

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att anse motionen besvarad med hänvisning till översyn och utredning gällande framtidens 
boendealternativ där målgruppen ingår.

Underlag
1. Underlag för motion.
2. Svar till motionen.
3. § 106 socialnämndens allmänna utskott 2019-11-11.
4. Socialnämnden 2019-11-26 § 170.
5. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 23.
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Yrkande
Jeanette Wäppling (V) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att anse motionen besvarad med hänvisning till översyn och utredning gällande framtidens 
boendealternativ där målgruppen ingår.

Paula Palmqvist (SD) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M) och Nicklas Johansson 
(SJVP)

att bifalla motionen.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Jeanette Wäpplings förslag mot Paula Palmqvists m.fl. förslag till beslut 
under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har 
beslutat föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Jeanette Wäpplings förslag.
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§ 68

Motion av Katinka S Apelqvist (V) och Marina Eriksson (M) angående förmåner till 
studerande vid vård- och omsorgsprogrammet i Gällivare kommun
Dnr KS/2019:715

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motion med hänvisning till att det är en fråga för Lapplands kommunalförbund att 
behandla då de ansvarar för gymnasieskolan.

Ärendebeskrivning
Katinka S Apelqvist (V) och Marina Eriksson (M) har inkommit med motion angående 
förmåner till studerande vid vård- och omsorgsprogrammet i Gällivare kommun. 
Förmånerna i detta fall skulle vara bidrag till Körkort B med hänvisning till att detta skulle 
kunna leda till att fler söker vård och omsorgsprogrammet samt att Gällivare kommun idag 
har krav på körkort B för att kunna arbeta inom hemtjänsten.

Ekonomiska konsekvenser
Beroende på bidragets storlek blir det ekonomiska konsekvenser för Gällivare kommun.

Konsekvenser för barn och unga
För elever som studerar på vård omsorgsprogrammet skulle detta innebära att de ej 
behöver finansiera till körkort själv.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motion med hänvisning till att det är en fråga för Lapplands kommunalförbund att 
behandla då de ansvarar för gymnasieskolan.

Underlag
1. Tjänsteskrivelse.
2. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 24.

Yrkande
Karl-Erik Taivalsaari (V) yrkar i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag

att avslå motion med hänvisning till att det är en fråga för Lapplands kommunalförbund att 
behandla då de ansvarar för gymnasieskolan.
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§ 69

Motion av Mia Feldenius (SD), Paula Palmqvist (SD), Eric Palmqvist (SD) och Rory Blom 
(SD) - Drogtest av personal i kommunens verksamheter
Dnr KS/2019:716

Kommunstyrelsen beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen utifrån SKR:s rekommendation om att avvakta ny lagstiftning,

att ge personalavdelningen i uppdrag att redovisa konsekvenser med anledning av 
kommande förändringar i lagen.

Reservation
Paula Palmqvist (SD), Lars Alriksson (M), Kjell Hansson (M) och Mikael Lundberg (M) 
reserverar sig mot beslutet till förmån för eget lagt förslag.

Ärendebeskrivning
I motion Ks 2019:716 föreslås att Gällivare kommun inför rutinen att alla nyanställda ska 
genomgå drogtest innan påbörjad anställning samt att Gällivare kommun inför rutinen att 
slumpmässigt drogtesta sina medarbetare.

I Regeringsformen (RF) 2 kap 6 § finns ett skydd för offentligt anställda mot påtvingade 
kroppliga ingrepp. Utifrån det har Sveriges kommuner och regioner(SKR) rekommenderat 
kommuner att inte införa drogtester. 

För att kunna genomföra slumpmässiga drogtester krävs ett lokalt kollektivavtal där 
samtliga arbetstagarorganisationer är överens med arbetsgivaren om att införa drogtester. 
I samband med framtagandet av Alkohol- och drogpolicy 2008 framgick att det då inte var 
möjligt att teckna lokalt kollektivavtal angående införande av slumpmässiga drogtester. 

De drogtester som idag genomförs är utifrån Regler för Alkohol- och droger. Där ingår att 
chef vid upprepad korttidsfrånvaro ska göra bedömning om hälsoscreening ska genom-
föras. I hälsoscreening ingår drogtester. Vid misstanke om missbruk görs en handlingsplan 
för medarbetaren, i dessa fall ingår slumpmässiga drogtester i handlingsplanen. 

Enligt Gällivare kommuns riktlinjer för Resor och fordon skall alkolås installeras vid inköp 
av nya fordon. Kravet om alkolås omfattar även entreprenörer som har transportuppdrag 
åt Gällivare kommun. Idag har en stor del av Gällivare kommuns fordon alkolås. 

Enligt Sveriges kommuner och regioner (SKR) kommer ny lagstiftning vad gäller drogtester 
under 2020. De rekommenderar därför att arbetsgivare avvaktar med att införa drogtester. 

Ekonomiska konsekvenser
Om slumpmässiga drogtester införs blir det en tillkommande kostnad.
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Konsekvenser för barn och unga
Inga konsekvenser för barn och unga.

Förslag till beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar föreslå kommunfullmäktige besluta

att avslå motionen utifrån SKR:s rekommendation om att avvakta ny lagstiftning.
att ge personalavdelningen i uppdrag att redovisa konsekvenser med anledning av 
kommande förändringar i lagen.

Underlag
1. Riktlinjer för Resor och fordon.
2. Regler för Alkohol och droger.
3. Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-10 § 25.

Yrkande
Magnus Johansson (S) yrkar

att avslå motionen utifrån SKR:s rekommendation om att avvakta ny lagstiftning,

att ge personalavdelningen i uppdrag att redovisa konsekvenser med anledning av 
kommande förändringar i lagen.

Paula Palmqvist (SD) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M), Mikael Lundberg (M) 
och Kjell Hansson (M)

att bifalla motionen.

Propositionsordning 
Ordförande ställer Magnus Johanssons förslag mot Paula Palmqvists m.fl. förslag till beslut 
under proposition. Efter gjorda propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har 
beslutat föreslå kommunfullmäktige besluta i enlighet med Magnus Johanssons förslag.
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§ 70

Upphandling - Avfallshämtning, Hämtning av hushållsavfall och därmed jämförligt avfall, 
inklusive matavfall
Dnr INK/2020:5

Kommunstyrelsen beslutar 

att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag upprättat av inköpsfunktionen 

Ärendebeskrivning
Nuvarande ramavtal avseende hämtning av hushållsavfall och därmed jämförligt avfall 
inom Gällivare kommun löper ut 2021-01-15. Inköpsfunktionen har därför i samråd med 
Samhällsbyggnad och teknikförvaltningen en pågående upphandling med infordran av 
anbud för en ny avtalsperiod om fem (5) år med option på ett (1) år.

Upphandlingen har annonserats enligt gällande regler för Lagen om offentlig upphandling 
(LOU) och genomförs genom öppet förfarande.

Ärendet anmäls till Kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott (KSstu) 
3 mars men om utvärdering av anbud eventuellt inte hinner färdigställas till sammanträdet 
och med anledning av att upphandlingen brådskar begärs att ordförande för Ksstu i så fall 
ges delegation att fatta beslut.

Ekonomiska konsekvenser
Kostnaderna påverkar beställande avdelnings driftbudget. Anbudssumma ej känd.

Konsekvenser för barn och unga
Upphandlingen innebär inga kända konsekvenser eller påverkan på barn och ungdomar.

Förslag till beslut

att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag upprättat av inköpsfunktionen om ärendet 
inte hinner tas upp i kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott den 3 mars.

Underlag
1. Förfrågningsunderlag 2020-01-13

Yrkande
Maria Åhlén (S) yrkar med instämmande av Lars Alriksson (M)

att ordförande för kommunstyrelsens samhällsplanerings- och teknikutskott ges delegation 
att fatta beslut om att anta anbud enligt förslag upprättat av inköpsfunktionen.
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Propositionsordning 
Ordförande ställer Maria Åhléns m.fl. förslag till beslut under proposition. Efter gjorda 
propositioner finner ordförande att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med Maria 
Åhléns m.fl. förslag.




